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Дубоко смо захвални на финансијској подршци Европске уније, али то не сме да буде
оправдање да ми сами не допринесемо више јачању наших економија, поручио је данас
председник Србије Александар Вучић, на видео самиту лидера Западног Балкана,у
организацији вашингтонског Атлантског савета.

  

  

“Не би требало да потцењујемо сопствене снаге, снагу свега онога што је у нашим рукама
у региону, већ треба да учинимо све што можемо да изградимо истинско поверење у
региону”, рекао је Вучић.

  

Председник Србије је приметио да сви учесници самита говоре о европском
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инвестиционом пакету, на којем је наша земља, као и остале, како истиче, дубоко
захвална Европи, али је истакао и да ми сами можемо да допринесемо јачању својих
економија.

  

У прилог томе навео да је су камиони чекали на унутрашњим границама 26 милиона сати
на годишњем нивоу, а да из тога може да се закључи да седам одсто трошокова
пословања можемо да смањимо ако се уклоне бирократске процедуре.

  

“Закључак је да можемо да уштедимо више новца, него што ћемо добити од било кога у
Европи”, рекао је Вучић.

  

(Нова С) 
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